
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXV/2024 

LXV Sesja w dniu 20 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 20 marca 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:34 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary, 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – Radca Prawny. 

5. Marcin Kazimierczuk – Radny Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

6. Ryszarda Zająca – Wicestarosta Powiatu Elbląskiego, 

7. Kierownicy Jednostek Pomocniczych Gminy Młynary 

8. Przedstawiciele Klubu Sportowego Syrena Młynary 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył LXV obrady Sesji Rady Miejskiej, witając 

wszystkich zebranych. W obecnym momencie obecnych było 11 Radnych, co stanowi 

kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do biura Rady wpłynął wniosek od Pani 

Burmistrz o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 



na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Godkowo, Gminą Wilczęta, Gminą 

Orneta a Gminą Młynary na realizację zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia nowego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga 

Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 14 

lutego 2024 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LVIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 14 lutego 

2024 r. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga 

Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o odczytanie sprawozdania z pracy 

burmistrza. 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza za okres od 15 lutego do  

20 marca 2024 r.  

Pani Burmistrz podziękowała Pani Katarzynie Jóźwiak – Sołtys Sołectwa Płonne za pracę na 

rzecz społeczności lokalnej oraz zaangażowanie w rozwój Sołectwa Płonne. Wręczyła kwiaty 

i dyplom. 

Radni nie mieli uwag. 



5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie było interpelacji i zapytań. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

Nie było wniosków Sołtysów. 

 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w 

Młynarach za 2023 rok. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że jeśli nie usłyszy sprzeciwu, sprawozdanie 

zastanie przyjęte przez aklamację. 

 

Nie było sprzeciwu. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację. 

 

8. Rozpatrzenie sprawozdania za działalności Ośrodka Kultury w Młynarach za 2023 

rok. 

 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o zwiększenie zatrudnienia w Ośrodku Kultury. Jakie będą z 

tego korzyści dla mieszkańców. 

 

Pani Dominika Zabiełło Dyrektor Ośrodka Kultury w Młynarach wyjaśniła, że wynika to ze 

zmian kadrowych – przejściem na emeryturę jednego z pracowników oraz z potrzeby 

zatrudnienia osób posiadających odpowiednie kwalifikacje w związku z uruchomieniem kina 

po modernizacji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że jeśli nie usłyszy sprzeciwu, sprawozdanie 

zastanie przyjęte przez aklamację. 

 

Nie było sprzeciwu. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację. 

 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Młynarach za 2023 rok. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że jeśli nie usłyszy sprzeciwu, sprawozdanie 

zastanie przyjęte przez aklamację. 

 

Nie było sprzeciwu. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację. 

 



10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach za 

2023 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że jeśli nie usłyszy sprzeciwu, sprawozdanie 

zastanie przyjęte przez aklamację. 

 

Nie było sprzeciwu. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację. 

 

11. Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Młynary na lata 

2020-2023 z perspektywą na lata 2024-2027 za okres od 25 listopada 2020 r. do 25 

listopada 2022 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że jeśli nie usłyszy sprzeciwu, raport zastanie 

przyjęty przez aklamację. 

 

Nie było sprzeciwu. 

 

Raport został przyjęty przez aklamację. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024-2036, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Skarbnik o omówienie obu 

uchwał. 

 

Pani Skarbnik omówiła uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do obu uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że obie uchwały zostały zaopiniowane pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024-2036,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 



Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga 

Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga 

Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

c) zmieniająca uchwałę nr LXI/405/2023 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 listopada 

2023 r. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 

2024, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że zmianie uległa kwoty dotacji dla organizacji 

pozarządowych z 50 do 80 tyś. zł. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr LXI/405/2023 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 listopada  

2023 r. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 

2024,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 



ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga 

Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

d) ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że uległa zmianie kwota dotacji z 2 do 3 tyś. zł. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Młynary. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga 

Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

e) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga 

Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

f) przyjęcia „Gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób 

doznających przemocy domowej na lata 2024-2027”, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób 

doznających przemocy domowej na lata 2024-2027”, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga 

Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

g) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, dlaczego komuś znajdującemu się daleko opłaca się zajmować 

naszymi zwierzętami niż komuś blisko. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że zostało złożone zapytanie i została wybrana najtańsza oferta.  

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że Gmina Młynary na opiekę nad zwierzętami 

bezdomnymi przeznaczyła w tym roku kwotę w wysokości 41 tyś zł. 



Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga 

Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

h) przyjęcia strategii „MOF Elbląga 2030. Strategia rozwoju ponadlokalnego”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia strategii „MOF Elbląga 2030. Strategia rozwoju ponadlokalnego”..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga 

Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

i) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Godkowo, Gminą 

Wilczęta, Gminą Orneta a Gminą Młynary na realizację zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Burmistrz o omówienie 

uchwały. 

 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że porozumienie dotyczy utrzymania linii autobusowej, z której 

korzystają nasi uczniowie dojeżdżający do szkół średnich. Koszt utrzymania linii podzielony 

został pomiędzy wszystkie Gminy w jednakowej kwocie. 

 

Głosowano w sprawie: 



wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Godkowo, Gminą 

Wilczęta, Gminą Orneta a Gminą Młynary na realizację zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego.  

 

Radny Tadeusz Małecki głosował ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Jadwiga Orłowska, Maria 

Słomska, Tadeusz Małecki 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Nie było interpelacji ani zapytań. 

 

14. Sprawy różne. 

 

Pani Burmistrz w związku z ostatnim posiedzeniem Rady Miejskiej tej kadencji podziękowała 

Radnemu Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiemu Panu Marcinowi 

Kazimierczukowi za owocną współpracę. Wręczyła dyplom.  

 

Pan Marcin Kazimierczuk podziękował za wyróżnienie i współpracę. Wyraził chęć podjęcia 

dalszej współpracy. Omówił nowe możliwości dofinansowania dla Kół Gospodyń Wiejskich. 

 

Pani Burmistrz podziękowała również Panu Maciejowi Romanowskiemu – Staroście 

Elbląskiemu oraz Panu Ryszardowi Zającowi – Wicestaroście Elbląskiemu za pięcioletnią 

współpracę. Poinformowała, że w żadnej innej kadencji nie udało się wyremontować tylu 

dróg powiatowych na terenie Gminy Młynary, co w tej kadencji. Wręczyła dyplom Panu 

Ryszardowi Zającowi. 

 

Pan Ryszard Zając podziękował Pani Burmistrz oraz Radnym Rady Miejskiej i omówił 

współpracę z Gminą Młynary.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Radnym tej kadencji za współpracę. Wręczył 

kwiaty.  

 

Pani Burmistrz poinformowała, że zaprosiła na dzisiejszą Sesję Pana Łukasza Kochana 

byłego Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Elblągu, ale ze względu na 

swoje obowiązki zawodowe nie mógł przybyć. Podziękowała za współpracę, omówiła 

pozyskane dofinansowanie i wymieniła zakupiony sprzęt specjalistyczny dla OSP z terenu 

Gminy Młynary. Podziękowała wszystkim, którzy przyczynili się do rozwoju gminy. 

Omówiła minioną kadencję. Podziękowała Radnym Rady Miejskiej. Wręczyła Radnym 

drobne pamiątki w ramach podziękowania.  

 



Przewodniczący Rady Miejskiej podsumował minioną kadencję. Podziękował Radnym Rady 

Miejskiej za poświęcony czas. Wręczył upominki i kwiaty. Podziękował również Dyrektorom 

i Kierownikom Jednostek Organizacyjnych Gminy Młynary oraz pracownikom urzędu.  

 

Pani Dominika Zabiełło w imieniu Kierowników i Dyrektorów Jednostek Pomocniczych 

Gminy Młynary podziękowała Radnym Rady Miejskiej za współpracę. Podziękowała 

również Pani Burmistrz.  

 

Pani Burmistrz podziękowała Dyrektorom i Kierownikom Jednostek Organizacyjnych Gminy 

Młynary za współpracę.  

 

Pani Regina Chabros-Dusza podziękowała członkom komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury oraz wszystkim Radnym za współpracę. Podziękowała 

Pani Burmistrz oraz Pani Sekretarz, dodając, że były to lata ogromnego rozwoju gminy. 

 

Pan Kamil Zdziech przedstawiciel Klubu Syreny Młynary podziękował Pani Burmistrz i 

Radnym za współpracę i pomoc. Podziękował Pani Sekretarz, Pani Skarbnik oraz 

pracownikom urzędu. 

 

Pani Burmistrz podziękowała przedstawicielom Klubu Syrena Młynary za krzewienie kultury 

fizycznej wśród dzieci i młodzieży oraz odciągnięcie rekordowej, w ostatnim roku, ilości 

dzieci od monitorów na rzecz sportu. Podziękował Pani Ryszardowi Zającowi za współpracę. 

Wręczył podziękowania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył życzenia świąteczne. 

 

Pani Burmistrz złożyła życzenia świąteczne. 

 

15. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady LXV zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


